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1. Powitanie członków Komisji i stwierdzenie 

prawomocności posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Marta Syryjczyk otworzyła 2 posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i powitała członków Komisji. Oznajmiła, że jest quorum i obrady 

są prawomocne. Obecnych 4 członków Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Marta Syryjczyk odczytała porządek obrad. W związku z 

brakiem uwag poprosiła o przegłosowanie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Porządek został przyjęty jednogłośnie 4 głosami za. 

3. Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca Komisji Marta Syryjczyk poinformowała, że Przewodniczący 

Rady skierował do Komisji Skarg Wniosków i Petycji dwa pisma celem zajęcia 

stanowiska: 

• skargę na dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg złożoną przez mieszkańca 



Orzesza, 

• petycję o wprowadzenie audiowizualnej rejestracji przebiegu obrad komisji 

Rady powiatu oraz udostępnianie zapisu w Biuletynie Informacji Publicznej .  

Skarga i petycja zostały także skierowane do Zarządu Powiatu. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do wiadomości komisji w dniu 

27.08.2024 r. została skierowana opinia radcy prawnego przygotowana dla Pana 

Wicestarosty Jarosława Sworzenia, iż skarga nie ma uzasadnienia prawnego do 

rozpatrzenia przez Radę Powiatu ponieważ powinna zostać przekazana do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Katowicach.  

W związku  z powyższym Komisja przyjęła następujące stanowisko: 

Głosowano wniosek w sprawie: Komisja akceptuje opinię prawną dot. skargi na 

bezczynność dyrektora PZD tj. przekazanie jej do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Katowicach. Ponadto Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu o 

zobowiązanie dyrektora PZD do udzielenia odpowiedzi skarżącemu. 

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

W dalszej części posiedzenia, Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do 

Komisji zostało skierowane przez Przewodniczącego Rady pismo Zarządu dot. 

negatywnego zaopiniowania realizacji  wprowadzenia audiowizualnej rejestracji 

przebiegu obrad komisji Rady powiatu Mikołowskiego  z uwagi na wysokie koszty jej 

wprowadzenia. W związku z wątpliwościami dotyczącymi prawnych aspektów  

wprowadzenia audiowizualizacji obrad komisji członkowie Komisji przyjęli poniższy 

wniosek: 

Głosowano w sprawie Komisja zwraca się do Zarządu Powiatu o przygotowanie 

opinii prawnej czy z przepisów prawa wynika obowiązek rejestracji audiowizualnej 

przebiegu obrad komisji Rady 

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Marta Syryjczyk podziękowała radnym za uczestnictwo w 

posiedzeniu, po czym zamknęła 2 posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu Mikołowskiego VII kadencji. 



Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Aleksandra Stolarz 

Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Marta Syryjczyk 


